
 

 

SAMENVATTING ACTIVITEITEN DORPSRAAD GRIJPSKERKE (OKTOBER 2023-2024) 

 

Deze samenva*ng biedt een kort overzicht van de belangrijkste ac7viteiten en aandachtspunten van 
de Dorpsraad Grijpskerke in het afgelopen jaar. 

Op de ALV kunnen hierover vragen worden gesteld en zullen bestuursleden en andere betrokkenen 
toelich7ng geven. 

 

A. Vergaderingen en Samenwerking 

• De Dorpsraad kwam maandelijks bijeen. Extra: ook een keer per maand De dorpsraad in 
samenwerking met de verkeerscommissie. Onderwerp: het bespreken en telkens evalueren 
van de deelname in de par7cipa7e focusgroepen ‘lange termijn noordwest route’. 

• Er is samenwerking opgezet met het GEC; de Grijpskerkse Evenementen Commissie (uitlenen 
bankrekening) en Welzijn Veere, onder andere voor een gezamenlijke Levende 
Adventkalender. 

B. VerkeersproblemaIek 

Wederom veel aandacht voor verkeersstromen door, en voor de verkeersveiligheid in 
Grijpskerke. 

Conclusie: het is gelukt om veel aandacht voor Grijpskerke te vragen.  

C. Korte termijn:   

De Dorpsraad heeN het ini7a7ef genomen voor en gepar7cipeerd in de groep ‘korte termijn 
maatregelen’. Dit vooral in de hoop allereerst snelle verkeersveilige oplossingen te vinden 
voor de drie levensgevaarlijke kruisingen waarover we het dorp in en uit moeten: i) een 
veilige oversteek Catsstraat/Hondegemseweg, ii) realiseren rotonde Schuitvlotstraat-
Middelburgseweg en iii) maatregelen kruising Schuitvlotstraat/Mariekerksweg. Ook allerlei 
andere onderwerpen kwamen aan bod. 

Conclusie: Er lijkt weinig urgen;e in de uitvoering van de echt belangrijke 
verkeersveiligheidsplannen. De spa is nog niet de grond in. Er wordt een begin gemaakt met 
de Loodholseweg. Dat lijkt ons prima. Maar vervolgens het aanpassen van de 
wegversmalling op de Mariekerkseweg. Dit staat niet op het prioriteitenlijstje. Jammer dat 
daar in de eerste instan;e weer geld naar toe gaat.  

We blijven pleiten voor prioriteit voor de meest nodige oplossingen alsook het instellen van 
een snelheidslimiet van 30 km/u door het hele dorp, in combina;e met daadwerkelijke 
handhaving. De weigering is naar ons idee totaal niet onderbouwd en getuigt van poli;eke 
onwil.  



N.B. Overigens vindt de Dorpsraad dat het een zegen is, als de snelheid op de 
Hondegemseweg zou worden teruggebracht tot 60 km/u, met een inhaalverbod/dubbele 
streep + handhaving. Daar is het antwoord al;jd: het betreM een Waterschapsweg. 

D. Lange termijn:  

Deelname in Noordwest route par7cipa7e. Door de Dorpsraad en de verkeerscommissie is 
ingezet voor een randweg rondom Walcheren met inprikkers naar de kustplaatsen. 
Zodoende spreiden van verkeer en het ontzien van groen middengebied. Vanuit het idee dat 
de gebrekkige infrastructuur geen exclusief probleem is voor Veere, maar alle betrokken 
par7jen op Walcheren aangaat en het geen pas geeN de verkeersellende bij een ander over 
de heg te gooien. 

Conclusie: deze oplossing is als onrealis;sch bij voorbaat af geserveerd. 

N.B. In oktober is er een gesprek geweest met Coen van der Wel - op diens verzoek - over de 
uitbreiding van de Roompot in Domburg en de gevolgen daarvan voor Grijpskerke. De 
Dorpsraad heeN nogmaals haar vrees uitgesproken voor nog meer verkeersoverlast, al 
beginnend in de bouwperiode. 

E. Woningbouw en LeePaarheid 

• Er is een informa7eavond over woonplannen Nimmerdor 2 en 3 georganiseerd in mei.  

N.B. Wethouder de Visser zal op 21 november in de dorpsraadvergadering updates 
geven. Tot die 7jd wil de gemeente geen inlich7ngen hierover geven. 

• Aandacht voor de lee\aarheid en het voorzieningenniveau in Grijpskerke. N.B. een 
ambtenaar zal op 12 december - in samenwerking met de Dorpsraad - de situa7e 
inventariseren. De uitnodiging van de Dorpsraad dit op de ALV te komen inventariseren 
werd geweigerd. 

F. Projecten 

• Bezwaar gemaakt bij het Waterschap tegen een - zonder vergunning - aangelegde 4 
meter brede betonnen aanslui7ng op de Steengrachtsweg, ten behoeve van het 
verplaatsen van de mobiele kippenkar.   

Conclusie: Bezwaar werd ontvankelijk verklaard, maar uiteindelijk is de vergunning 
verleend onder voorwaarden. 

• Er is in juni een zgn. schouw gelopen met de wethouder voor verbeteringen in het dorp. 
Bewoners van de Schuitvlotstraat hadden gevraagd om aandacht te mogen vragen voor 
hun overbelaste straat. We hebben daar van harte mee ingestemd en betreurden dat 
hun spandoeken al na een paar dagen, op last van de burgemeester, werden verwijderd. 

• Inmiddels is een zichtplangroep gestart, waarbij de Dorpsraad één deelnemer (van de 
15) mocht aanmelden. Deze groep is inmiddels - onder begeleiding van 
landschapsarchitectenbureau Bosch Slabbers - eenmaal bij elkaar geweest en er is een 
tweede keer gepland, nog voor de ALV van 7 november. 

  



G. Bestuursamenstelling 

• Huidig bestuur: Leen Maas, Ada de Waard, Luud van Gendt, Joyce Luteijn, Freddy 
Nieuwenhuize, Nellie Couwenbergh. 

• ANredend per 1 januari 2025: (interim) Leen Maas, Ada de Waard, Luud van Gendt en 
later in het jaar Joyce Luteijn (penningmeester). Over blijven Nellie Couwenbergh 
(secretaris) en Freddy Nieuwenhuize; bij minder dan drie bestuursleden kan de 
Dorpsraad niet voortbestaan. 

H. ToekomsIge Focus 
• Komende half jaar proberen een plan voor Dorpsraad - eventueel in een nieuwe vorm - 

te maken 

• Voortdurende aandacht voor verkeersproblema7ek, woningbouwproject en 
lee\aarheid. 

• Impact van ontwikkelingen zoals het verdeelsta7on en uitbreiding van het 
industrieterrein de Zompe op de infrastructuur. 

• Verbeteren van de communica7e met de gemeente.  N.B. Op 18 november as. staat 
daarvoor een gesprek met wethouder Van Houten en diens ambtenaren gepland. 


